



Certificate of Continuance

Canada Not-for-profit Corporations Act

Certificat de prorogation

*Loi canadienne sur les organisations à but non
lucratif*

STATISTICAL SOCIETY OF CANADA
SOCIÉTÉ STATISTIQUE DU CANADA

Corporate name / Dénomination de l'organisation

060668-5

Corporation number / Numéro de
l'organisation

I HEREBY CERTIFY that the above-named corporation, the articles of continuance of which are attached, is continued under section 211 of the *Canada Not-for-profit Corporations Act*.

JE CERTIFIE que l'organisation susmentionnée, dont les statuts de prorogation sont joints, a été prorogée en vertu de l'article 211 de la *Loi canadienne sur les organisations à but non lucratif*.

Virginie Ethier

Director / Directeur

2014-08-11

Date of Continuance (YYYY-MM-DD)
Date de prorogation (AAAA-MM-JJ)



**Canada Not-for-profit Corporations Act (NFP Act)
Form 4031
Articles of Continuance (transition)**

To be used only for a continuance from the *Canada Corporations Act*, Part II.

1 - Current name of the corporation

STATISTICAL SOCIETY OF CANADA/SOCIÉTÉ STATISTIQUE DU CANADA

2 - If a change of name is requested, indicate proposed corporate name

3 - Corporation number

0 6 0 6 6 8 - 5

4 - The province or territory in Canada where the registered office is situated

Ontario

5 - Minimum and maximum number of directors (for a fixed number, indicate the same number in both boxes)

Minimum number

3

Maximum number

30

6 - Statement of the purpose of the corporation

See Schedule "A" attached.

7 - Restrictions on the activities that the corporation may carry on, if any

None

**Canada Not-for-profit Corporations Act (NFP Act)
Form 4031
Articles of Continuance (transition)**

8 - The classes, or regional or other groups, of members that the corporation is authorized to establish

The corporation is authorized to establish one class of members. Each member shall be entitled to receive notice of, attend and vote at all meetings of the members of the corporation.

9 - Statement regarding the distribution of property remaining on liquidation

Any property remaining on liquidation of the Corporation, after discharge of liabilities, shall be distributed to one or more qualified donees within the meaning of subsection 248(1) of the Income Tax Act.

10 - Additional provisions, if any

See Schedule "B" attached.

11 - Declaration

I hereby certify that I am a director or an authorized officer of the corporation continuing into the NFP Act.

Signature: Michael Evans

Print name: Michael Evans

Phone Number: 416-967-5665

Note: A person who makes, or assists in making, a false or misleading statement is guilty of an offence and liable on summary conviction to a fine of not more than \$5,000 or to imprisonment for a term of not more than six months or to both (subsection 262(2) of the NFP Act).

Schedule "A"
to the Articles of Continuance of
STATISTICAL SOCIETY OF CANADA/SOCIÉTÉ STATISTIQUE DU CANADA

6. Statement of the purpose of the corporation

The purpose of the Corporation is to advance the knowledge and education of Canadians concerning statistical sciences and related fields by:

- (a) Carrying out educational symposia, workshops and other similar programs;
- (b) Carrying out educational programs which enhance the importance of statistical sciences and related fields in Canadian society;
- (c) Developing and producing relevant educational materials to be used in connection with (a) and (b) above;
- (d) Publishing a scientific journal of high academic quality for distribution to statisticians, and to the interested public;
- (e) Providing grants, prizes and other honours to students and researchers studying or working in statistical sciences and related fields to encourage excellence in such fields, and providing funding to other registered charities for the provision of such grants, prizes and other honours; and
- (f) Carrying out or supporting research and making the results of that research available to the interested public and the government.

Schedule "B"
to the Articles of Continuance of
STATISTICAL SOCIETY OF CANADA/SOCIÉTÉ STATISTIQUE DU CANADA

10. Additional Provisions, if any

- (a) The corporation shall be carried on without the purpose of gain for its members, and any profits or other accretions to the corporation shall be used in furtherance of its purposes.
- (b) Directors shall serve without remuneration, and no director shall directly or indirectly receive any profit from his or her position as such, provided that a director may be reimbursed for reasonable expenses incurred in the performance of his or her duties.
- (c) The directors may appoint one or more additional directors who shall hold office for a term expiring not later than the close of the next annual general meeting of members, but the total number of directors so appointed may not exceed one-third (1/3) of the number of directors elected at the previous annual general meeting of members.

Loi canadienne sur les organisations à but non lucratif (Loi BNL)
Formulaire 4031
Statuts de prorogation (transition)

Ce formulaire doit être utilisé que si la prorogation se fait à partir de la *Loi sur les corporations canadiennes*, partie II.

1 - Dénomination actuelle de l'organisation

STATISTICAL SOCIETY OF CANADA/SOCIÉTÉ STATISTIQUE DU CANADA

2 - Si un changement de dénomination est demandé, indiquer la dénomination proposée

3 - Numéro d'organisation

0 , 6 , 0 , 6 , 6 , 8 , - , 5

4 - La province ou le territoire au Canada où est maintenu le siège

Ontario

5 - Nombres minimal et maximal d'administrateurs (pour un nombre fixe, indiquer le même nombre dans les 2 cases)

Nombre minimal

Nombre maximal

6 - Déclaration d'intention de l'organisation

Voir l'annexe A ci-jointe.

7 - Limites imposées aux activités de l'organisation, le cas échéant

Aucune.

**Loi canadienne sur les organisations à but non lucratif (Loi BNL)
Formulaire 4031
Statuts de prorogation (transition)**

8 - Les catégories, groupes régionaux ou autres groupes de membres que l'organisation est autorisée à établir

L'organisation est autorisée à établir une catégorie de membres. Chaque membre est en droit de recevoir un avis de l'assemblée des membres, d'y assister et d'y exercer son droit de vote.

9 - Déclaration relative à la répartition du reliquat des biens lors de la liquidation

Le reliquat des biens lors de la liquidation de l'organisation, après règlement des dettes, est transféré à un ou plusieurs donataires reconnus au sens du paragraphe 248(1) de la Loi de l'impôt sur le revenu.

10 - Dispositions supplémentaires, le cas échéant

Voir l'annexe B ci-jointe.

11 - Déclaration

J'atteste que je suis un administrateur ou un dirigeant autorisé de la corporation se prorogeant en vertu de la Loi BNL.

Signature Michael Evans

Nom en lettres moulées Michael Evans

Numéro de téléphone 416-967-5665

Nota : La personne qui fait une déclaration fausse ou trompeuse, ou qui aide une personne à faire une telle déclaration, commet une infraction et encourt, sur déclaration de culpabilité par procédure sommaire, une amende maximale de 5 000 \$ et un emprisonnement maximal de six mois ou l'une de ces peines (paragraphe 262(2) de la Loi BNL).

Annexe A
des statuts de prorogation de
STATISTICAL SOCIETY OF CANADA/SOCIÉTÉ STATISTIQUE DU CANADA

6. Déclaration d'intention de l'organisation

L'organisation a l'intention de faire progresser les connaissances et l'éducation des Canadiens concernant les sciences statistiques et les domaines connexes en :

- a) offrant des colloques éducatifs, des ateliers et d'autres programmes semblables;
- b) offrant des programmes éducatifs qui rehaussent l'importance des sciences statistiques et des domaines connexes dans la société canadienne;
- c) élaborant et produisant du matériel éducatif pertinent à utiliser dans le cadre des programmes mentionnés aux alinéas a) et b);
- d) publiant une revue scientifique de qualité académique supérieure aux fins de distribution aux statisticiens et aux intéressés;
- e) attribuant des subventions, des prix et d'autres honneurs à des étudiants et à des chercheurs qui étudient ou travaillent en sciences statistiques et dans des domaines connexes afin d'encourager l'excellence dans ces domaines, et en procurant du financement à d'autres organismes de bienfaisance enregistrés pour qu'ils attribuent le même genre de subventions, de prix et d'honneurs;
- f) effectuant ou appuyant des recherches et en communiquant les résultats aux intéressés et au gouvernement.

Annexe B
des statuts de prorogation de
STATISTICAL SOCIETY OF CANADA/SOCIÉTÉ STATISTIQUE DU CANADA

10. Dispositions supplémentaires, le cas échéant

- a) L'organisation ne sera pas administrée dans un but lucratif pour ses membres, et tous les bénéfices ou autres recettes de l'organisation serviront uniquement à la promotion de ses objectifs.
- b) Les administrateurs doivent agir sans être rémunérés, et aucun administrateur ne doit tirer directement ou indirectement profit du poste qu'il occupe; toutefois, un administrateur peut être remboursé pour les dépenses raisonnables encourues dans l'exercice de ses fonctions.
- c) Les administrateurs peuvent nommer un ou plusieurs administrateurs dont le mandat expire au plus tard à la clôture de l'assemblée générale annuelle des membres suivante, mais le nombre total d'administrateurs ainsi nommés ne peut dépasser le tiers (1/3) du nombre d'administrateurs élus lors de l'assemblée